
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XLV/2022 

XLV Sesja w dniu 15 czerwca 2022  

Obrady rozpoczęto 15 czerwca 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:27 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1.     Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2.     Anna Kołodziej-Rabiczko - Sekretarz Gminy Młynary, 

3.     Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4.     Patryk Ogórek – mecenas. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XLV Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach 

witając wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji było 13 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

27.04.2022 r. 



 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27.04.2022 

r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o termomodernizację budynku szkoły w Młynarach. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że w ramach tego projektu planują założyć panele 

fotowoltaiczne na dachu szkoły. Będzie to termomodernizacja ogólna z wymianą stolarki 

drzwiowej, okiennej, wymianą źródła ciepła, dodaniem pompy ciepła. Celem jest obniżenie 

kosztów eksploatacji szkoły. 

Pani Anna Maciuszonek zapytała o decyzje, które zapadły w związku z kładką za 

oczyszczalnią. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że Nadleśnictwo ma przygotowane pieniądze na tę kładkę, ale 

oczekuje partycypację Gminy w kosztach. Problemem jest fakt, iż grunt, na którym leży kładka 

nie należy do Gminy, dlatego został zaangażowany Sejmik, który ma pomóc w uzyskaniu 

dofinansowania. Inwestycja w celu wydzierżawienia gruntu kosztowałaby około 100 000 

złotych.  

 

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała o rezultat rozmowy w kuratorium. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że przepisy wskazują jasno, iż w przypadku nawet jednego 

dziecka, które będzie zapisane do nowego oddziału, jest obowiązek, aby otworzyć nową 

klasę. Pani Burmistrz powiedziała, że na poziomie województwa próbowała wszelkich metod, 

aby nie otworzyć klasy I dla dwóch osób, spróbuje również w Warszawie. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

6. Wnioski sołtysów. 



Przewodniczący Rady Miejskiej wytłumaczył, że Pani Beata Kmito nie jest obecna na 

posiedzeniu Sesji, jednakże poprosiła o dwie, pilne rzeczy. Jedna z nich dotyczy przystanku 

autobusowego w Kwietniku i wybitej szyby, a druga sprawa dotyczy drogi powiatowej w 

kierunku Kamiennika, duże wyrwy w poboczu po lewej stronie co zagraża bezpieczeństwu. 

 

7. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Młynary za 2021 r., debata nad raportem oraz 

udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary wotum zaufania za 2021 r. 

 

Pani Burmistrz przedstawiła raport o stanie Gminy Młynary za 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary wotum zaufania za 2021 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

8. Wykonanie budżetu za 2021 r.: 

 

a) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Miasta i Gminy Młynary za 2021 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2021 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie sprawozdania z 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2021 rok. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Młynary za 

2021 rok. 

 

c) dyskusja nad sprawozdaniem, 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

d) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta i Gminy 

Młynary wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2021 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta i Gminy 

Młynary wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2021 rok,.  



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

e) przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary za 2021 rok wraz z opinią, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej w 

sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary za 2021 

rok wraz z opinią. 

Pani Agnieszka Kościelska poinformowała, iż Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu Miasta i Gminy Młynary za 2021 rok, co daję podstawę do wystąpienia 

do Rady Miejskiej w Młynarach o udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary 

absolutorium za 2021 rok.  

 

f) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium, 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Kościelska przedstawiła opinie Regionalnej 

Izby Obrachunkowej która pozytywnie zaopiniowała udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Młynary, uzasadniając że po przedmiotowej analizie wniosku Komisji 

Rewizyjnej stwierdził że wniosek został prawidłowo sformułowany w oparciu o ocenę 

wykonania budżetu Gminy przez Burmistrza Miasta i Gminy Młynary. 

 

g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Młynary za 2021 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Młynary 

za 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 



Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Pani Burmistrz i pracownikom urzędu oraz 

życzył powodzenia w wykonywaniu kolejnych inwestycji w roku 2022. 

Pani Burmistrz podziękowała za obdarzenie zaufaniem trzeci rok z rzędu i za wsparcie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022-2040, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Skarbnik o omówienie dwóch 

uchwał jednocześnie. 

Pani Skarbnik omówiła obie uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Przewodniczącą Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie. 

Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oznajmiła że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022-2040,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Burmistrz o omówienie 

informacji odnośnie sytuacji inflacyjnej w naszym kraju. 

Pani Burmistrz wytłumaczyła, że po podwyżkach stóp procentowych w kraju, Gmina będzie 

potrzebowała ponad 400 tysięcy złoty na spłatę pożyczek, więcej niż było zaplanowane. 

Gmina zakłada, że kwota prawdopodobnie jeszcze wzrośnie w wakacje. Pojawiły się także 

propozycje jak z tym walczyć, jednakże nikt nie był w stanie tego przewidzieć. 

Pan Przewodniczący Rady wytłumaczył, że prognozy z roku 2021 były bezpieczne dla 

Gminy, jednakże nikt się tego nie spodziewał, a wzrosty są bardzo znaczące i problem nie 

dotyczy tylko naszej Gminy, ale także innych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Przewodniczącą Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie. 



Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oznajmiła że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

c) ustanowienia pomnika przyrody, 

 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach wytłumaczył proces ustanowienia pomnika 

przyrody, jak została wybrana nazwa oraz jak przebiegał konkurs. Imię, które zostało 

wybrane to Dąb Mikołaj. 

Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury wytłumaczyła, że 

Komisja do wyboru imienia, podeszła w sposób sprawiedliwy i zaopiniowała tę uchwałę 

jednogłośnie. 

Pan Przewodniczący Rady pogratulował Panu Wiktorowi Misztalowi inicjatywy oraz zaprosił 

na odsłonięcie tabliczki przy pomniku przyrody. 

Pani Burmistrz oznajmiła iż bardzo docenia inicjatywy młodych ludzi, przyjęła także uwagi 

od Pana Wiktora i bardzo się cieszy, że jest zainteresowanie młodych ludzi tym, co się dzieje 

u nas w Gminie oraz postara się, aby sytuację związane z problemem z nazwą już się nie 

powtórzyły. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia pomnika przyrody, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Maria Słomska 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 



 

d) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Młynary 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

która zajmuję się tą skargą. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski przeczytał opinie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Pani Irena Majzner, wnioskodawca skargi, poinformowała, że nie otrzymała ciągle 

odpowiedzi pisemnej na skargę, usłyszała tylko uzasadnienie dopiero w dniu Sesji. Uważa, że 

uchwała jest niezastawna i postawa Gminy jest rażąca, a faktura przez Panią Burmistrz, która 

została załączona, nie ma nic wspólnego z opiniami obu inspektorów.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Pana Mecenasa Patryka Ogórka czy jakieś terminy 

zostały naruszone. 

Pan Mecenas odpowiedział, że terminy zostały dotrzymane i wszystko się zgadza. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że nie chcę się odnosić do tej sprawy i prosi, aby przestano 

naruszać jej imię, ponieważ wszystko zostało wykonanie poprawnie, na co posiada 

dokumenty. Poinformowała również, że w poniedziałek, Pani Irena Majzner zostanie 

wezwana do Mecenasa o zaprzestanie szkalowania dobrego imienia Pani Burmistrz. 

 

Pan Andrzej Florczyk poprosił o informację, odnośnie tego co wydarzyło się podczas 

zebrania sołeckiego. 

Pani Małgorzata Dzięcioł omówiła, jak przebiegło zebranie i co się na nim wydarzyło. 

Pan Tadeusz Wandrowski omówił, co sądzi o całej sytuacji i jakie według niego powinno się 

wyciągnąć z tego wnioski. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Małgorzata Dzięcioł 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

e) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Przewodniczącą Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie. 



Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oznajmiła, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pan Andrzej Florczyk uważa, że drzewo powinno zostać poddane przeglądowi i sprawdzone 

czy w ogóle się kwalifikuje do tych zabiegów. 

Pani Burmistrz oznajmiła że wniosek został złożony przez Nadleśnictwo po przeglądzie tego 

drzewa, zostało także obejrzane przez Pana Mirosława Sabatowskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Dzięcioł 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

f) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Przewodniczącą Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie. 

Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oznajmiła że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Dzięcioł 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 



 

g) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Przewodniczącą Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie. 

Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oznajmiła że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Dzięcioł 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

h) obwieszczenia Rady Miejskiej w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta i Gminy Młynary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Przewodniczącą Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinie. 

Pani Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oznajmiła że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poprosił Panią Burmistrz o krótkie omówienie. 

 

Pani Burmistrz omówiła że zmiany które zostały wprowadzone wymagają formy uchwały 

oraz został zmieniony jeden zapis tak aby był poprawny obecnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

obwieszczenia Rady Miejskiej w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta i Gminy Młynary..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Regina Chabros-Dusza, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Dzięcioł 

NIEOBECNI (2) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie było pytań i interpelacji. 

 

11. Sprawy różne. 

 

Pani Sołtys Sołectwa Płonne podziękowała za sprawne wyremontowanie dachu świetlicy w 

ramach Funduszu Sołeckiego w miejscowości Płonne. 

Pani Burmistrz podziękowała za docenienie jej starań i powiedziała, że liczy na kontynuacje 

prac w Płonnym. 

 

Pani Tadeusz Wandrowski zapytał, czy w Gminie jest miejsce, gdzie można zutylizować stare 

części samochodowe, które spotyka się w rowach, bo jest to problem dla mieszkańców. 

Pani Burmistrz poinformowała, że czasami ciężko zidentyfikować, kto przyczynia się do 

powstania dzikich składowisk. Poprosiła o zgłaszanie takich incydentów, co pozwoli na 

zmniejszenie liczby tego typu sytuacji. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o kontrole przydomowych oczyszczalni.  

Pani Burmistrz wytłumaczyła, jak wygląda kontrola i jakie dokumenty są wymagane. 

Uczestnik Sesji zapytał o dotację do klubu sportowego KS Syrena Młynary. 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że zostało to źle odebrane, gdyż dotacja do klubu była największą 

dotacją. 

 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że punkt dotyczący współpracy z 

Organizacjami Pozarządowymi będzie rozpatrywany na następnej sesji. Poinformował także o 

ewentualnym dofinansowaniu do naprawy budynku na Orliku w Młynarach oraz planowanej 

inwestycji chodnikowej. 

Pani Burmistrz poinformowała, że ma informację z Zarządu Dróg Wojewódzkich, że zostaną 

dołożone pieniądze do tej inwestycji. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o naprawę chodnika w miejscowości Młynarska Wola. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że materiał jest przygotowany, musi tylko zorganizować ludzi. 

12. Zakończenie obrad. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XLV Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

                                     Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


